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Av Lena Larsson 

Till Justerare utsågs undertecknad. 

Sofia Persson som ersätter Anna Friberg som verksamhetschef, presenterade sig. 

Ekonomi 

Jojanna Elfsberg presenterade den budget, statsbidrag och de äskanden som Vård- 

och Omsorg gjort. 

2020 fick man 12 miljoner. Dessa ska räcka både 2022 och 2023 till att ta ner 

timvikarier. Senast i november ska detta vara gjort för att man ska få pengarna. Här 

har Eslöv problem för antalet timvikarier är 32 %, 370 st. En mycket hög summa. 

3 miljoner fick man till sjukskötare och totalt äskande 10,2 miljoner till 

Äldreomsorgslyftet. 

2022 och 2023 har staten av satt 1,7 miljarder till vård- och omsorg. Här har Eslöv 

äskat 4,2 miljoner till Nära vård och 1,8 miljoner till ensamma och dementa och 

språkträning. 

Mellan 2020 – 2037 kommer ökningen att vara 53 % enligt prognos. Dementa räknar 

man med ska öka till 360 fram till 2027. 

Belastningen på hemvården fram till 2035 går från 400 till 700. 

Totalt äskar Vård- och Omsorg 61 miljoner. 

32,9 milj till volymökning 

10,8 milj till anpassning Nära vård 

8,3 milj till ökad bemanning 

1,8 milj till LSS 

5 milj till utbildningsinsatser 

4 milj till personalförstärkning. 

2025 vill vi ha 30 platser i trygghetsboende. Hemvården ökar från 15 700 – 2021, till 

19 040  - 2025. 

 

Cykelställ och bänkar. 

Malin och Karin från Miljö- och Samhällsbyggnad kom för att berätta om de nya 

cykelställ som finns vid Stora Torg. En båge där man ska ställa sin cykel. (Konstiga 

grejor.) Cyklister har förtur i trafiken runt torget, Väster- och Östergatan, 



Köpmangatan och Södergatan. Dom berättade även vad skylten vid Köpmangatan 

betydde. Den betyder Mötande cykeltrafik. (Även denna känna konstig.) Cykla på 

torget får man inte men ….. Inget säger att du inte får. 

När det gäller bänkarna som MoS fick i uppdrag 2019 så har man gjort en GIS-karta 

där bänkar är utsatta. Vart 100 m ska det finnas en bänk. När dessa kommer på plats 

vet vi inte. 

 

Idéburen sektor och Eslövs kommun. 

Annie Niubó berättade hur långt man kommit med överenskommelsen. P g a 

pandemin så får man återkomma när man kommit en bit på väg. 

 

Granskning av förslag till fördjupad översiktsplan för östra Eslöv. 

Naida Mahmutovic berättade att KPR fått med sina synpunkter. Vid fråga så är det 

oklart om vi verkligen fick det. Länk: https://eslov.se/bygga-bo-miljo/oversiktsplan-

och-detaljplaner/oversiktsplan/fordjupad-oversiktsplan-ostra-eslov/ 

 

Fyllnadsval. 

Till sist var det dags för fyllnadsval i AU efter Irene Ekdala. Vald blev Monica 

Jönsson, PROare från Marieholm. 
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